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ACTA NÚM. 37 CORRESPONENT A LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRI A DEL 

CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE RUSSA FA 

CELEBRADA EL DIA 16 DE DESEMBRE DE 2015. 

 

 

ASSISTENTS: 

 

Presidenta: 

 

-Senyora Isabel Lozano Lázaro 

 

Vocals: 

 

Grup Compromís: 

 

-Senyor Vicent Josep Puchades Vila 

-Senyor LLuís Grau Gadea 

-Senyor Didac Botella i Mestre 

 

Grup Socialista 

 

-Senyor José Miravalls Mingarro 

-Senyor Josep Vicent Alcaide Olmos 

 

Grup València en Comú 

 

-Senyor Gabriel Riutort Martínez-Villaseñor 

 

 

València, a les 19 hores del dia 16 de 

desembre de 2015, es reunixen en els locals 

del Centre Municipal de Persones Majors de 

Montolivet sitis en c./ professor Vicente 

Coloma Cano els components del Consell 

de la Junta Municipal de Russafa que al 

marge es relacionen. 

   

 

 

Orde del Dia:  

1º.Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior.  

2º. Donar compte del treball realitzat pel Grup de 

Treball d’Urbanisme i Inversions en els Barris. 

3º. Donar compte del treball realitzat per altres grups 

de treball. 

4º. Balanç de execució del pressupost de cultura. 

4º. Suggeriments i propostes. 
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Grup Popular 

 

-Senyor Alejandro Fernández-Checa Ruiz 

-Senyora Cristina Diego Martí 

-Senyor  Leandro Ródenas Domingo  

 

Grup Ciutadans-Partit de la Ciutadania 

 

-Senyor Emilio Orts Hernández 

 

Secretari: 

 

 -Senyor Vicent Morant Deusa 

 

 

 

 

 

En la data i hora abans indicada, per la sra. Presidenta, la senyora Isabel Lozano, 

s’inicia la sessió  donant la benvinguda a tots els assistents i, continuació sol·licita la 

inclusió en l’orde del dia d’un informe de la Presidència relatiu a les qüestions i 

preguntes suscitades en el ple del Consell de Districte anterior. Sotmesa a votació la 

proposta, s’acorda la seua inclusió en l’Orde del Dia per unanimitat.  

 

1.- LECTURA I APROVACIÓ De l’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR. 

 En este punt per la Presidència se sol·licita la inclusió en l’acta dels 

components de les diverses Comissions de Treball, la qual cosa s’acorda, quedant estes 

constituïdes de la manera següent: 

 -Comissió de Cultura: Senyor Ignacio Huici Méndez (Grup Popular) 

Senyor Dídac Botella i Mestre (Grup Compromís). Senyor Antonio Cervera Briones 

(Grup Ciudadans-Partit de la Ciutadania). Senyor José Miravalls Mingarro (Grup 

Socialista). Senyor Gabriel Riutort Martínez-Villaseñor (Grup València en Comú). 

S’anomena coordinador de la mateixa el senyor Dídac Botella i Mestre. 
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 -Comissió de Benestar Social: Senyor Alejandro Fernández-Checa Ruiz 

(Grup Popular). Senyor Lluís Grau Gadea (Grup Compromís). Senyor Emilio Orts 

Hernández (Grup Ciutadans- Partit de la Ciutadania). Senyor Josep Vicent Alcaide 

Olmos (Grup Socialista). Senyor Gabriel Riutort Martínez-Villaseñor (Grup València 

en Comú). S’anomena coordinador de la mateixa el senyor Josep Vicent Alcaide 

Olmos. 

 -Comissió d’Urbanisme i Inversions en els Barris: Senyora Cristina Diego 

Martí. (Grup Popular). Senyor Vicent Josep Puchades Vila (Grup Compromís). Senyor 

Emilio Orts Hernández (Grup Ciutadans-Partit de la Ciutadania). Senyor José Miravalls 

Mingarro (Grup Socialista). Senyor Gabriel Riutort Martínez-Villaseñor (Grup València 

en Comú).S´ anomena coordinador de la Comissió el senyor Gabriel Riutort Martínez-

Villaseñor. 

 En relació al contingut de l’acta de la sessió anterior, pel sr. Emilio Orts 

Hernández es manifesta que en alguna ocasió en el text de l’acta se´l cita com Enrique 

per error. Una vegada salvades estes precisions, s’aprova l’acta per unanimitat. 

 

 2.-.INFORME DE LA PRESIDÈNCIA. Inicia la presidenta la seua 

intervenció indicant que, a causa de problemes tècnics, no ha sigut possible penjar en la 

Web municipal, segons informa la Regidoria de Participació Ciutadana, les gravacions 

de l’acta de la sessió anterior.  

 A continuació, per la senyora Isabel Lozano es procedix a l’exposició del 

calendari per a la celebració dels Consells de Districte indicant que estos tindran una 

periodicitat bimensual, proposant-se les dates següents: Del 22 al 26 de febrer.  Del 18 

al 22 d’abril. Del 20 al 25 de juny. Del 19 al 23 de setembre. Del 21 al 25 de novembre. 

 En relació a la modificació del Reglament de Participació Ciutadana, 

indica que durant el primer semestre de 2016 es convocarà una jornada de treball en què 

es debatran les propostes que es presenten i s’estudiaran els referents. A partir d’eixe 

moment, es constituiran grups de treball fins a arribar a l’elaboració d’un esborrany. Es 

crearà una comissió tècnica que estudiarà la viabilitat de les propostes i s’establirà un 

calendari. 

 A continuació, va informar sobre la problemàtica de l’oci en el barri, 

manifestant la voluntat de la Corporació i de la Delegació corresponent relativa a 

incrementar el control administratiu en eixe sector de l’ocupació de l’espai públic, 
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precisant-se que s’han pintat 135 terrasses en el barri i les 94 que queden es pintaran en 

un període màxim de 2 mesos. Indica que per la Policia Local s’han alçat 122 butlletins 

de denúncia i que s’han iniciat 30 procediments sancionadors, dels quals acabaran en 

sanció el 90% aproximadament. Assenyala que amb data 19 de novembre es va celebrar 

una Taula de Treball sobre contaminació acústica. En la dita taula es va concloure en la 

necessitat d’incrementar el control administratiu sobre el tema, prioritzar la tramitació 

dels expedients sancionadors, sol·licitar de la Generalitat l’assumpció municipal de 

competències en matèria d’activitats extraordinàries, així com reforçar les actuacions 

policials, especialment en matèria de botelló, control de la via pública i  dur a terme 

campanyes de sensibilització en la matèria. 

 Sobre les denúncies existents en el funcionament de la Universitat Popular 

es va indicar per la senyora Lozano que hi ha problemes d’humitat en el local. Que es 

duria a terme una inspecció i que la solució del problema correspon a la propietat. Es va 

afegir que l’amiant existent en el local no està trencat, per la qual cosa no és procedent 

la seua retirada en este moment; en tot cas ha de revisar-se. Respecte al soroll denunciat 

s’indica que s’ha suprimit l’activitat d’escatat exterior, i que l’escatat elèctric es realitza 

a porta tancada.  

 Es va indicar a continuació que es constituiria un grup específic en el 

Districte per a l’estudi i aplicació de mesures concretes en el tema de la càrrega i 

descàrrega, per existir en Russafa una problemàtica específica. 

 

 En relació a la reforma del Parc Manuel Granero, es va informar que al 

novembre es va dur a terme una reunió entre veïns, tècnic i ajuntament en què es va 

prendre un acord perquè l’afecció als arbres siga mínima.  

  

 

3.- DONAR COMPTE DEL TREBALL REALITZAT PEL GRUP DE TREBALL 

D’URBANISME I INVERSIONS EN ELS BARRIS. 

 Intervé en este punt el sr. Gabriel Riutort Martínez-Villaseñor. Indica que 

es va celebrar una reunió, que va resultar molt concorreguda, per a explicar el procés de 

presentació de propostes presidida pel regidor de l’àrea, el senyor Jordi Peris. La dita 

reunió es va celebrar en els locals de la Junta Municipal. 

 Continua informant que s’havien presentat fins al moment un total de 398 
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propostes, 69 d’elles en la Junta, de les que 189 es trobaven en fase d’esborrany, 

indicant-se que s’havien establit contactes amb les entitats que havien presentat estes 

últimes per tractar d’esmenar possibles deficiències. 

 A continuació, el sr. Riutort Martínez-Villaseñor informa sobre el 

calendari de la Consulta Ciutadana sobre inversions en barris, ressaltant que el període 

de presentació de propostes d’inversió en barris va finalitzar l’11 de desembre. Va 

explicar a continuació, les fases i terminis per a la implementació del procés, indicant 

finalment que el període per a la votació ciutadana de les propostes validades serà del 

22 de febrer al 4 de març. 

 Per la senyora Cristina Diego Martí es pregunta sobre el pressupost que 

correspon a la Junta de Russafa del total de la quantitat i els criteris que es van a seguir 

en la selecció, manifestant el sr. Riutort desconèixer eixos extrems en este moment. 

 

 4. DONAR COMPTE DEL TREBALL REALITZAT PER ALTRES 

GRUPS DE TREBALL. 

 

 Intervé en este punt el senyor Lluís Grau Gadea per a indicar que es va 

celebrar una reunió del la Comissió de Cultura en què es van estudiar els problemes 

pendents i es van arreplegar les propostes presentades pels veïns. Es va indicar que 

s’elaboraria un guió bàsic perquè els veïns saberen quines són les propostes que es 

poden presentar a la Comissió. Es va indicar així mateix que la Comissió es reuniria 

amb una periodicitat mensual.    

 

  4.-BALANÇ D’EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST DE CULTURA. 

  

Intervé en este punt l´ animador cultural de la Junta, el senyor Estanislao Giner Roig. Es 

transcriu  tot seguit l´ informe presentat per l´ esmentat animador cultural, per a que 

conste en acta.      

 

“BALANÇ D´EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST 2014 
 

JUNTA MUNICIPAL DE RUSSAFA 
 

 
Pressupost inicial: 19.757,13 € 
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Festejos : 16.632,00 €. 
Premis i Beques: 3.125,13 €. 
 
Es va sol·licitar una modificació de crèdits ja que hi havia una sèrie d’ activitats 
de premis que excedien  l´ import disposat per a  les mateixes en un principi. Per 
això, després de la modificació, les aplicacions van quedar de la manera seguent:  
 
Festejos: 14.814,13 € 
Premis y Beques: 4.950,00 € 
FESTEJOS 
En festejos, s´ ha executat el 99,75% del pressupost, amb les activitats següents: 
 

- CICLE D’ EXPOSICIONS I DISSENY DE LES ACTIVITATS:  HI HA 
HAGUT AL LLARG DE L´ ANY, Y FONAMENTALMENT DEGUT AL 
PROCÉS ELECTORAL, TRES EXPOSICIONS. ELS IMPORTS DE GASTOS 
DE ESTAS ACTIVITATS CORRESPONEN AL PAGAMENT DEL 
DISSENYADOR QUE HA ESTAT REALITZANT EL DISSENY DE LA 
DIFUSIÓ DELS FESTEJOS DE LA JUNTA, QUE ES FA 
FONAMENALMENT A TRAVÉS DEL CORREU ELECTRÒNIC I LA WEB 
MUNICIPAL. 
 EL SEGON GASTO PROCEDIX DEL PAGAMENT A UN PROFESSIONAL 
PER A L´ EDICIÓ I EL BOLCAT DELS VIDEOS REALITZATS EN EL 
CATÀLEG DIGITAL DE GENERARTE. 
IMPORT: 884,00 €. 

- FALLES:  PREMIS DE LA JUNTA. ENTREGA DE PREMIS A LES FALLES 
DEL DISTRICTE ( 63 EN TOTAL) 
IMPORT: 4.584,03 €. 

    
- IV FESTIVAL DE BANDES DE LA JUNTA:  CONCERT AMB LA       

PARTICIPACIÓ DE 4 BANDES: ESCOLA DE MÚSICA RUSSAFA-
PATUFET, CENTRE INSTRUCTIU MUSICAL CASTELLAR-OLIVERAL, 
AGRUPACIÓ MUSICAL LA TORRE I SOCIETAT MUSICAL BARRI DE 
MALILLA. 
IMPORT: 3.670,00 € 

- GENERARTE 4, FINALITZACIÓ DELS TREBALLS I EXPOSICIÓ DELS 
MATEIXOS, AIXÍ COM CONFECCIÓ Y PRESENTACIÓ DEL CATÀLEG. 
ELS GASTOS PROCEDIXEN DE L´ ENMARCAT DE LES OBRES I DEL 
GRAVAT DELS LLAPIS DE MEMÒRIA QUE SE ENTREGUEN COM A 
CATÀLEG.  
IMPORT: 973,71 € 

- VI CONCURS DE RELAT BREU DE LA JUNTA. 
15 RELATS ENTREGATS, DE BON NIVELL LITERARI EN GENERAL, A 
JUÍ DEL JURAT. PREMIS PER A  PRIMERA CATEGORIA EN CASTELLÀ 
I VALENCIÀ I SEGONA CATEGORIA ( MENORS DE 18 ANYS) EN 
CASTELLÀ Y VALENCIÀ. 
IMPORTE: 1.600,00 € 

      -     III CONCURS DE FOTOGRAFIA DE LA JUNTA.  
45 FOTOGRAFIES ENTREGADES, DE BON NIVEL EN GENERAL, A JUÍ 
DEL JURAT. PRIMER I SEGON PREMI. 
IMPORT: 750,00 € 
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- VI EDICIÓ PREMIS JUNTA MUNICIPAL DE RUSSAFA . 
ENTITATS PREMIADES: GELATS ITALIANS BRUSTOLÓN, 
PLATAFORMA PER RUSSAFA I AMPA EL SALER. 
IMPORT: 513,35 € 

- CONCIERT DE NADAL. 
AMB LA PARTICIPACIÓ DEL COR INFANTIL HARMONIA DEL CEIP 
RAFAEL MATEU CÁMARA I EL COR DEL C.M.A.P.M. FONT DE S 
LLUÍS. 
IMPORT: 910.50 € 

- MOSTRETA DE TEATRE,  AMB LA PRESÈNNCIA DEL GRUP DE 
TEATRE DEL IES FONT SANT LLUÍS I LA A.C. LA MANTA AL COLL. 
IMPORT:155.41 € 

- MOSTRA DE CARTELLS DE NADAL.  AMB LA PARTICIPACIÓ DELS 
COL·LEGIS CEIP PUERTO RICO I MARTÍ SOROLLA I. 
IMPORT: 600,00 € 

- CAMPAYA D’ ENTREGA DE MATERIAL ESCOLAR A COL·LEGUIS , 
VAN A ENTREGAR-SE VALS DE 500 € ALS COL·LEGIS CEIP PINEDO, 
CEIP SANTO CÁLIZ, COL·LEGI SAN JOSÉ Y ACADEMIA JARDÍN. 
IMPORT: 2.000,00 € 

- SETMANA LECTORA,  UNA INICIATIVA DE PROMOCIÓ A LA 
LECTURA EN ELS CENTRES ESCOLES D’ ARTESANS E IES FONT DE 
SAN LLUÍS, AMB TALLERS DE NARRATIVA, TALLERS AMB AUTORS 
VALENCIANS DE LA EDITORIAL CONTRABANDO I SESSIONS 
DIDÁCTICAS PER A DOCENTS DELS COLEGIS DEL DISTRICTE. 
IMPORT: 850,00 € 

- JORNADA DE PILOTA VALENCIANA , PROMOCIÓ D’ ESTE ESPORT 
AMB PARTIDES A CÀRREC DE CATEGORIES INFANTILS I D´ 
EXHIBICIÓ AMB LA PRESÈNNCIA D´ ANTICS PROFESSIONALS I 
PILOTARIS EN ACTIU. 
IMPORT: 650.00 € 

- CINE I LITERATURA , SESSIONS ON ES PARLA DE PEL·LÍCULES 
BASADES EN OBRES LITERÀRIES, AMB LA PRESÈNCIA DE DOS 
ESPECIALISTES Y COL·LOQUI. 
IMPORT: 100.00 € 

- PROMOCIÓ DE L´ ARTESANIA , AMB LA PRESÈNCIA D´ ARTESANS 
TERRISERS QUE DONEN UNES CLASSES PRÀCTIQUES EN EL 
COL:LEGI S. JUAN DE RIBERA, INCLOENT-HI EMMOTLLAMENT, 
DECORACIÓ I TORNEJAT .L´ IMPORT ÉS DE 580,00  € 

- DONACIÓ AL MENJADOR SOCIAL DE CÁRITAS PARROQUIAL 
SANT VALERO:  EN LLOC DEL PAGAMENT TRADICIONAL  PEL 
LLOGUER DE L´ ESGLÈSIA PER AL CONCERT DE NADAL, ES DECIDIX 
REALTIZAR UNA DONACIÓ DE 350 € PER AL SEU MENJADOR 
SOCIAL. 

- ÚLTIMAS FACTURES:  ES REALITZEN DOS ÚLTIMES COMPRES AMB 
L´ EXCEDENT PRESSUPOSTARI. UNA ÉS UN TELEVISOR DE 32” QUE 
ES PRETÉN UTILITZAR PER A, UBICANT-LO EN EL HALL DE LA 
JUNTA, DONAR PUBLICITAT A TOTES LES ACTIVITATS DE LA JUNTA 
I ALTRES SERVICIS DE L´ AJUNTAMENT, DONAT EL VOLUM DE 
PERSONES QUE PASSEN AL LLARG DEL DIA PER ESTE EDIFICI. L´ 
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ALTRA ÉS UN EQUIP DE SO AUTÓNOM  QUE SE UTILITZARÁ EN 
LLOCS ON NO HI HAJA MEGAFONIA Y SIGA NECESSÀRIA. 

 
 

SUBVENCIONS 
 
SOL·LICITUDS 43. 
APROVADESS 40 
DENEGADES 3. (ESCOLA DE MUSICA RUSSAFA-PATUFET, A.C.U.S.E., FALLA 
PINTOR S. ABRIL-PERIS I VALERO) 
 
REPARTIMENT: 
 
 
A. VV. CULT. BARRIO MONTEOLIVETE 465,00 € 
A. VV. DEVESA-FUENTE S LUIS 465,00 € 
A. VV. EL PALMAR 465,00 € 
APA COLEGIO SAN JOSE 415,00 € 
A. C. LA MANTA LA COLL 465,00 € 
ALTAR SANTO ANGEL CUSTODIO 465,00 € 
ASOCIACIONES FRAGILES DANZA 365,00 € 
ASOCIACION RUSSAFA ESCENICA 515,00 € 
ROGLE CONSTANTI LLOMBART 465,00 € 
CLUB DEPORTIVO APOLO PINEDO 465,00 € 
CN OLYMPIC DOM BOSCO 515,00 € 
DISCOBOLO LA TORRE 465,00 € 
GISED VALENCIA 465,00 € 
PEÑA CICLISTA PINEDO 465,00 € 
SOCIEDAD RAYO CASTELLAR-OLIVERAL 465,00 € 
UNION CICLISTA CASTELLAR 465,00 € 
A.C. FALLA TOMASOS-CARLOS CERVERA 365,00 € 
AC FALLA AV PLATA-GENERAL URRUTIA 365,00 € 
AGRUPACION FALLAS POBLATS AL SUD 515,00 € 
FALLA AUSIAS MARCH-NA ROBELLA 365,00 € 
FALLA CADIZ- LOS CENTELLES 365,00 € 
FALLA CUBA-LITERATO AZORIN 365,00 € 
FALLA GRUP PEIXCADORS PERELLONET 365,00 € 
FALLA JESUS MORANTE BORRAS-CAMINOT 365,00 € 
FALLA MAESTRO AGUILAR-MATIAS PERELLO 365,00 € 
FALLA MARIA ROS-MANUEL IRANZO 365,00 € 
FALLA PINTOR S ABRIL-PEDRO III EL GRANDE 365,00 € 
FALLA PLAZA MERCADO RUZAFA 365,00 € 
FALLA PLAZA LA SEQUIOTA EL PALMAR 365,00 € 
CMAPM CASTELLAR-OLIVERAL 465,00 € 
CMAPM FUENTE SAN LUIS 465,00 € 
CMAPM LA TORRE 465,00 € 
CMAPM MALILLA 465,00 € 
CMAPM RUSSAFA 465,00 € 
GRUP DE MECHA 415,00 € 
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JUVENTUD SAN RAFAEL 415,00 € 
CIM CASTELLAR-OLIVERAL 515,00 € 
ESCUELA DE MUSICA AMP. ITURBI 515,00 € 
SOCIEDAD MUSICAL LA TORRE 515,00 € 
ACASI 415,00 € 
AMISTAD JUDEO-CRISTIANA 415,00 € 
TOTAL: 17.815,00 €.”  
 
 

 5.- SUGGERIMENTS I PROPOSTES. 

 En este punt es van presentar diversos fulls de participació. 

 1a)  La presentada per senyora Rosana Ramírez García, en nom i 

representació de la Plataforma per Russafa, diu: 

 “Falta de 2 bancs en el cantó del carrer Cadis, cantó carrer Literat Azorín, 

ja reclamats per instància a l’Ajuntament en el mes de juliol amb fotos i firmes, cantó 

on s’ubica la floristeria Lola i Teresa i el bar Backstage i un altre bar grec, amplíssima 

terrassa (il·legible) els 2 bancs necessaris (il·legible) altres (il·legible).” 

 2a) El full de participació present pel senyor Daniel Herrero Ginovart, en 

nom i representació de l’Associació de Veïns Devesa-Font de Sant LLuís, indicaa: 

 “Sol·licitàrem prèviament al Servici de Jardineria la col·locació d’elements 

de gimnàstica per a majors en el parc de la Fonteta. Ens han contestat que prenen 

deguda nota de la petició amb vista a futures actuacions extraordinàries supeditades a la 

pròpia aprovació de la particular assignació pressupostària. Per a quan?” 

 3a) Per la senyora Ana Mª Belén Molina, en nom i representació del Grup 

de Participació Ciutadana de 15M València, es presenta dossier que s’incorpora a 

l’annex de la present acta.      

 4a) El full de participació del senyor Josep Martínez, en nom i 

representació de la plataforma “Russafa descansa”, diu. 

 “Que en la pròxima reunió del Consell de la Junta de Districte és presenten 

les propostes i mesures aprovades en la Mesa de soroll de Russafa- Gran Via i 

acordades per l’actual consistori”.  

 I no havent-se sol·licitat cap torn de paraula, i sent les 21 hores, 2 minuts, 

per la sra. Presidenta, Isabel Lozano, es va donar per tancada la sessió.     …………………………………………………………………………………………
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PRESIDENTA DE LA     SECRETARI DE LA JUNTA 

LA JUNTA MUNICIPAL    MUNICIPAL DE RUSSAFA    

DE RUSSAFA   

 

 

 

 

ISABEL LOZANO LÁZARO   VICENTE MORANT DEUSA 
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